



5 Aug 2025

U.S. Army Garrison Rheinland-Pfalz Holds Force Protection Exercise

FOR IMMEDIATE RELEASE

KAISERSLAUTERN, Germany – U.S. Army Garrison Rheinland-Pfalz will conduct a routine force protection exercise on its installations throughout Kaiserslautern, Baumholder, Mannheim, Germersheim, and surrounding areas the week of 11-15 August 2025.

During the exercise, the local community may notice increased security measures at installation gates and access control points, which may cause traffic delays. We appreciate your patience as it is vital that we practice our protection protocols through exercises like this one.

Members of the media with questions about the exercise can call the U.S. Army Garrison Rheinland-Pfalz public affairs office at 0611 143 541 2000, or email Tammy Muckenfuss at tammy.e.muckenfuss.civ@army.mil.

USAG Rheinland-Pfalz Release

U.S. Army Garrison Rheinland-Pfalz
Büro für Presse- und Öffentlichkeitsarbeit
Postfach 1920
67607 Kaiserslautern
Tel.: 0611-541-143-2000



PRESSE INFORMATION

05.08.2025

U.S. Army Garrison Rheinland-Pfalz hält Übung ab

KAISERSLAUTERN, Deutschland – Die U.S. Army Garrison Rheinland-Pfalz wird auf ihren Liegenschaften in Kaiserslautern, Baumholder, Mannheim, Germersheim und Umgebung eine routinemäßige Übung durchführen. Die Übung findet zwischen dem 11. und 15. August 2025 statt.

Während der Übung kann es vorkommen, dass die Anwohner erhöhte Sicherheitsmaßnahmen an den Toren und Zugangskontrollpunkten bemerken, was zu Verkehrsbehinderungen führen kann. Wir danken Ihnen für Ihre Geduld, denn es ist wichtig, dass wir unsere Schutzprotokolle durch Übungen wie diese überprüfen.

Medienvertreter, die Fragen zur Übung haben, können sich unter 0611-143-541-2000 an das Public Affairs Office (Büro für Öffentlichkeitsarbeit) der U.S. Army Garrison Rheinland-Pfalz wenden.

Kontakt:

<https://home.army.mil/rheinland-pfalz>

www.facebook.com/army.rp

usarmy.rheinland-pfalz.id-europe.mbx.garrison-public-affairs@army.mil